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Oulun Seudun Haulikkoampuiat ry

Osoite: Mdntyrannantie 130

Yh d istyksen kotisivut : http ://osh. sporttisaitti.com/

YlimAtrdinen yleinen kokous -
kokouspoytAkirja

Aika:

Paikka:

L9.L2.2OLB klo 18

Radan toimisto

1) Kokouksen avaaminen.

Puheenjohtaja Timo Haataja toivotti osallistujat tervetulleeksi ja avasi

ylimidrdisen yleiskokouksen kokouksen klo 18.

2l Kokouksen j5riest5fiminen.

Kokouksen puheenjohtajaksivalittiin Timo Haataja ja sihteeriksiTimo Haataja.

Rauli Honka esitti puheenjohtajaksi Kari Pernua joka kieltdytyi.
Poy{iikirjantarkastajat Veikko Uusitalo ja Raimo Korvala, he toimivat myiis
tarvittaessa 66ntenlaskijoina.

3) Laillisuudenjapiidtdsvaltaisuudentoteaminen.

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksija pddtosvaltaiseksi. Markus Remes ja

Asko Viinikka vaativat kokouskutsujen ldhettdmistd myos sdhkiipostilla,

tdllaisesta ei ole mainintaa seuran sddnniiissd joten kutsut on toimitettu
s6Sntojen mdfi rddmdlld tavalla.

4l Varatoiminnantarkastajan valinta

Ehdotettu Rauli Honka ja hWiiksytty

5) Yhdistyksen uudet s5iinniit

Puheenjohtaja kertoi saaneensa hallitukselta tehtdviksi !uoda seuralle uudet
sidnndt. Siiiintdjen pohjana kdytettiin SAL:n mallisiiiintdjii joita muokattiln hyvin
v5hHn, ldhinnd viittaukset lajeihin joita OSH:n radalla ei harrasteta (luotilajit)
poistettiin. Puheenjohtaja avasi keskustelun, joka rydstdytyi vdlitt6misti
kdsittelemdin jdsenten henkildkohtaisia mielipiteitd eri lajeista ja kuinka niitd
pitdd OSH:n radalla harrastaa, vakuutuksista ja niiden riittfivyydesti, kilpa-

ampujien kunnioituksesta jne. Keskustelu (monologit) kestivdt n. 20 min. jolloin

puheenjohtaja katkaisi keskustelun eikd jakanut uusia puheenvuoroja ko. aiheista
ja palautti keskustelun sS6ntdihin. Sddnnot eivit herdttdneet isoa keskustelua,
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ldh inni sdintoihin ha luttiin maininta ampu maradan pitdmisestii. Lisdksi haluttiin
vanhat sddnnot verkkoon (jossa ne ovat olleetkin kaikkien niihtiivillii). Pddtos

uusien sddntojen hyvdksymisestd siirretddn viralliseen yhdistyksen kokoukseen

2019.

6) Muut asiat

Puheenjohtaja kertoi lyhyesti seuran taloustilanteen, joka on hyvd.

Puheenjohtaja kertoi ympiiristdluvan tilanteen. Keskustelussa kiiytiin ldpi myos

salassapidettiiviii asioita joita ei merkitii p6ytdkirjaan.

7l Kokouksen pddttdminen

Puheenjohtaja p65tti kokouksen klo 19.45

Poytd kirjan va ku udeksi
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Timo Haataja

Puheenjohtaja

Veikko Uusitalo

POytd ki rja nta rkastaja

Raimo Korvala

Pdytiiki rja nta rkastaja
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